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Постоянна комисия „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост ” при ОбС –  

Ябланица 

        

 

ПРОТОКОЛ № 5 

 

         Днес 25.04.2024г. от 14.00 часа се проведе редовно заседание на ПК по „Бюджет и 

финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, заетост и услуги”. 

         Присъстваха 5 общински съветници.  

         Присъстват: г-н Ивелин Йошев-секретар, г-жа Ваня Иванов-директор Д-я „СА”, г-жа 

Людмила Стоянова-началник отдел УТР, г-жа Адрияна Сълева,-гл.експ. ИПП, г-жа Светла 

Симеонова-ст.експ. ОСЕ г-н Дилян Велев-ст.експ. „ССИ и ОМП“, г-н Владимир Василева-

мл.експ. СП, г-н Дако Нанев-кмет.н-к с. Г. Брестница, г-жа Невена Давидкова-кмет с. 

Батулци, г-жа Мая Петкова-кмет с. Орешене, г-жа Цецка Цакова-кмет.наместник с. 

Дъбравата, г-жа Николинка Чобанова-кмет с. Малък извор, г-н Марин Миков-кмет с. 

Добревци, г-н Калин Кънчев-кмет с. Брестница. 

         Присъстваха и: г-жа Малина Росманов-секретар НЧ „Наука-1901” гр. Ябланица, г-жа 

Наталия Найденова-секретар-библиотекар НЧ „Христо Ботев 1929г.” с. Малък Извор, г-жа 

Ирина Неева-секретар-библиотекар НЧ „Иван Данов-1903” с. Брестница, г-жа Румяна 

Илиева-секретар-библиотекар НЧ „Христо Ботев-1912” с. Г. Брестница, г-жа Мелани 

Томова-секретар-библиотекар НЧ „Пробуда-1926“ с. Добревци, г-н Бойко Бочев-секретар-

библиотекар НЧ „Борба-1927” с. Орешене. 

         Заседанието откри и ръководи г-н Иван Георгиев-председател ПК. Представи проекта 

за дневен ред и предложи да разместят точки 1 и 2, като първа точка с проекта за дневен ред 

да станат представените доклади и отчети от страна на читалищата, а предложенията от 

кмета на общината да станат точка 2. 

         С 5 гласа „За“ общински съветници подкрепиха предложението на г-н Георгиев.-

председател ПК. 

 

         Обявена процедура «Гласуване» за приемане на така представения проект за дневен ред 

с направеното разместване на точките в него. 

 

         Постоянната комисия прие да работи по следния 

 

ДНЕВЕН РЕД 
         1. Приемане на отчетни доклади за осъществените читалищни дейности и 

изразходваните от бюджета средства за 2023г. от читалищата на територията на община 

Ябланица: 

             1.1. Приемане на отчет за дейността на НЧ „Наука-1901” гр. Ябланица за  2023г. и  

отчет за изразходваните от бюджета средства през 2023г. 

             1.2. Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности през 2023г. на НЧ 

„Иван Данов 1903” с. Брестница и отчет за изразходваните бюджетни средства през 2023г. 

             1.3. Приемане на отчетен доклад за развитие на читалищната дейност на НЧ „Христо 

Ботев 1929“ с. Малък извор за 2023г. и отчет за приходите и разходите за 2023г. 

             1.4.  Приемане на отчет за дейностите през 2023г. на НЧ „Пробуда-1926“ с. Добревци 

и отчет за приходите и разходите за 2023г. 

             1.5. Приемане на отчет за развитие на читалищни дейности през 2023г. на НЧ  

„Христо Ботев-1928” с. Батулци и отчет за приходите и разходите за 2023г.  

             1.6. Приемане на доклад за осъществената читалищна дейност през 2023г. и финансов 

отчет за 2023г. на НЧ „Борба-1927г.” с. Орешене. 
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             1.7. Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности през 2023г. на НЧ 

„Христо Ботев-1912г.” с. Голяма Брестница и отчет на изразходваните бюджетни средства 

през 2023г. 

         2. Предложения от Кмета на Общината: 

             2.1. Използване на част от натрупаните общи отчисления по чл. 64 от Закона за 

управление на отпадъците (ЗУО) за финансиране изграждането на клетка № 2 на Регионален 

център за управление на отпадъците – Луковит (РЦУО-Луковит). 

             2.2. Информация за всички настоящи проекти, проекти в действие, проекти в 

устойчивост, както и бъдещи такива, включително усвоения размер средства от програмите 

на Европейските фондове към 31.03.2024г. 

             2.3. Информация за събираемостта на приходите с местен характер – данъци, 

такси“пазар, тротоарно право, „административни и технически услуги“, дължими вземания, 

включително предприети конкретни мерки за повишаване на събираемостта на приходите от 

01.01.2024г. – 31.03.2024г. 

             2.4. Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено под наем общинско 

имущество към 31.03.2024г. 

             2.5. Отчет за извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, 

сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица за 

периода 01.01.2024г. – 31.03.2024г. 

             2.6. Информация за разходваните средства по снегопочистването и зимното 

поддържане на общинска пътна мрежа и улиците на населените места през зимен сезон 2023-

2024г. 

         3. Питания, мнения, разни. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 1. Приемане на отчетни доклади за осъществените читалищни дейности 

и изразходваните от бюджета средства за 2023г. от читалищата на територията на 

община Ябланица: 

         г-н Иван Георгиев-председател ПК - предложи представените от читалищата, доклади 

за дейността и отчетите за разходваните бюджетни средства, да ги разгледат и гласуват 

анблок, като в протокола се обособят с отделни решения. 

          С 5 гласа „За” общински съветници, членове на комисията, подкрепиха 

процедурното предложение на г-н Георгиев. 

         г-н Георгиев-председател ПК – даде думата за мнения и предложения както на 

общинските съветници, така и на присъстващите представители на читалищата.  

         Отношение взеха и мнения изказаха: г-н Иван Георгиев-председател ПК, г-жа Малина 

Росманова-секретар НЧ „Наука-1901“ гр. Ябланица, г-жа Мая Петкова-кмет с. Орешене, г-н 

Симо Иванов-общ.съветник, г-жа невена Давидкова-кмет с. Батулци, г-н Румен Гаврилов-

председател ОбС, г-жа Николина Чобанова-кмет с. Малък извор. 

 

          В проведената дискусия се формира следната препоръка: 

          Предприемане на действия от страна на кметовете по населени места за оглед и 

изготвяне на предложения за извършване на неотложни СМР дейности по сградите-

общинска собственост предоставени на читалищата на територията на община 

Ябланица. 
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         г-н Иван Георгиев-председател ПК – поясни, че преминават към процедура „Гласуване“ 

на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на представените доклади за 

осъществените читалищни дейности и отчетите за разходваните бюджетни средства от 

страна на читалищата на територията на община Ябланица през 2023г. 

 

         По точка 1.1. Приемане на отчет за дейността на НЧ „Наука-1901” гр. Ябланица за  

2023г. и  отчет за изразходваните от бюджета средства през 2023г. 

 

         По т. 1.1. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 32 

гр. Ябланица, 25.04.2024г. 

      

         Относно: Приемане на отчет за дейността на НЧ „Наука-1901” гр. Ябланица за  2023г. и  

отчет за изразходваните от бюджета средства през 2023г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчет за дейността на НЧ „Наука-1901” гр. Ябланица през  

2023г. 

         2. Приема представения отчет за изразходваните от бюджета средства през 2023г. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници – Иван Георгиев, Любен Василев, Милен Миленов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

          По точка 1.2. Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности през 2023г. 

на НЧ „Иван Данов 1903” с. Брестница и отчет за изразходваните бюджетни средства през 

2023г. 

 

         По т. 1.2. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 33 

гр. Ябланица, 25.04.2024г. 

      

         Относно: Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности през 2023г. на НЧ 

„Иван Данов 1903” с. Брестница и отчет за изразходваните бюджетни средства през 2023г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 
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         1. Приема представения доклад за осъществените читалищни дейности от НЧ „Иван 

Данов 1903” с. Брестница през 2023г. 

 

         2. Приема представения отчет за изразходваните бюджетни средства през 2023г. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници – Иван Георгиев, Любен Василев, Милен Миленов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 1.3. Приемане на отчетен доклад за развитие на читалищната дейност на НЧ 

„Христо Ботев 1929“ с. Малък извор за 2023г. и отчет за приходите и разходите за 2023г. 

 

         По т. 1.3. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 34 

гр. Ябланица, 25.04.2024г. 

      

         Относно: Приемане на отчетен доклад за развитие на читалищната дейност на НЧ 

„Христо Ботев 1929“ с. Малък извор за 2023г. и отчет за приходите и разходите за 2023г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчетен доклад за развитие на читалищната дейност на НЧ 

„Христо Ботев-1929” с. Малък Извор за 2023г. 

 

         2. Приема отчета за приходите и разходите на НЧ „Христо Ботев-1929” с. Малък Извор 

през 2023г. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници – Иван Георгиев, Любен Василев, Милен Миленов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 1.4. Приемане на отчет за дейностите през 2023г. на НЧ „Пробуда-1926“ с. 

Добревци и отчет за приходите и разходите за 2023г. 

 

         По т. 1.4. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 35 

гр. Ябланица, 25.04.2024г. 

      

         Относно: Приемане на отчет за дейностите през 2023г. на НЧ „Пробуда-1926“ с. 

Добревци и отчет за приходите и разходите за 2023г. 
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         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчет за дейността на НЧ „Пробуда” с. Добревци за 2023г. 

 

         2. Приема представения отчет за приходите и разходите от НЧ „Пробуда” с. Добревци 

за 2023г. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници – Иван Георгиев, Любен Василев, Милен Миленов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

          По точка 1.5. Приемане на отчет за развитие на читалищни дейности през 2023г. на 

НЧ  „Христо Ботев-1928” с. Батулци и отчет за приходите и разходите за 2023г.  

 

         По т. 1.5. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 36 

гр. Ябланица, 25.04.2024г. 

      

         Относно: Приемане на отчет за развитие на читалищни дейности през 2023г. на НЧ  

„Христо Ботев-1928” с. Батулци и отчет за приходите и разходите за 2023г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

       1. Приема представеният доклад за развитие на читалищните дейности на НЧ  „Христо 

Ботев-1928” с. Батулци през 2023г. 

 

         2. Приема отчета за приходите и разходите за 2023г. на НЧ  „Христо Ботев-1928” с. 

Батулци. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници – Иван Георгиев, Любен Василев, Милен Миленов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 1.6. Приемане на доклад за осъществената читалищна дейност през 2023г. и 

финансов отчет за 2023г. на НЧ „Борба-1927г.” с. Орешене. 

 

         По т. 1.6. Постоянната комисия прие 
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РЕШЕНИЕ 

№ 37 

гр. Ябланица, 25.04.2024г. 

      

         Относно: Приемане на доклад за осъществената читалищна дейност през 2023г. и 

финансов отчет за 2023г. на НЧ „Борба-1927г.” с. Орешене. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения доклад за осъществената читалищна дейност през 2023г. на НЧ 

„Борба-1927г.” с. Орешене. 

 

         2. Приема представения финансов отчет за 2023г. на НЧ „Борба-1927г.” с. Орешене. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници – Иван Георгиев, Любен Василев, Милен Миленов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 1.7. Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности през 2023г. 

на НЧ „Христо Ботев-1912г.” с. Голяма Брестница и отчет на изразходваните бюджетни 

средства през 2023г. 

 

         По т. 1.6. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 38 

гр. Ябланица, 25.04.2024г. 

      

         Относно: Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности през 2023г. на НЧ 

„Христо Ботев-1912г.” с. Голяма Брестница и отчет на изразходваните бюджетни средства 

през 2023г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения доклад за осъществените читалищни дейности от НЧ „Христо 

Ботев-1912г.” с. Голяма Брестница през 2023г. 

 

         2. Приема представения отчет за изразходваните бюджетни средства през 2023г. от НЧ 

„Христо Ботев-1912г.” с. Голяма Брестница. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 
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         „За” – 5 общински съветници – Иван Георгиев, Любен Василев, Милен Миленов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         Препоръка: Предприемане на действия от страна на кметовете по населени места 

за оглед и изготвяне на предложения за извършване на неотложни СМР дейности по 

сградите-общинска собственост предоставени на читалищата на територията на 

община Ябланица. 

 

 

         По точка 2. Предложения от Кмета на Общината: 

         По точка 2.1. Използване на част от натрупаните общи отчисления по чл. 64 от Закона 

за управление на отпадъците (ЗУО) за финансиране изграждането на клетка № 2 на 

Регионален център за управление на отпадъците – Луковит (РЦУО-Луковит). 

         Отношение взеха: г-н Иван Георгиев-председател на ПК, г-жа Светла Симеонова-

ст.експ. ОСЕ, г-н Любен Василев-общ.съветник. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за  приемане на 

представеното предложение за решение от кмета на общината. 

 

         По т. 2.1. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 39 

гр. Ябланица, 25.04.2024г. 

      

         Относно: Използване на част от натрупаните общи отчисления по чл. 64 от Закона за 

управление на отпадъците (ЗУО) за финансиране изграждането на клетка № 2 на Регионален 

център за управление на отпадъците – Луковит (РЦУО-Луковит). 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 19, ал. 3, т. 4 от Закона за 

управление на отпадъците, чл. 24, ал. 3, т. 1 и чл. 25, ал. 2, т. 2 от Наредба № 7 от 19.12.2013г. 

за реда и начина за изчисляване и определяне размера на обезпеченията и отчисленията, 

изисквани при депониране на отпадъци на Министерство на околната среда и водите 

/МОСВ/ и в изпълнение на взето Решение от 30.11.2023г. на Общото събрание на 

Регионалното сдружение за управление на отпадъците – регион Луковит. 

 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

         1. Дава съгласие Община Луковит да изгради Клетка № 2 на Регионален център за 

управление на отпадъците – Луковит /РЦУО/, като използва натрупаните отчисления по чл. 

64 от Закона за управление на отпадъците /ЗУО/ в размер на 96 000,00 (деветдесет и шест 

хиляди лева) с вкл. ДДС за проектиране на клетката. 

 

          2. Дава съгласие делът на Община Ябланица за проектиране на Клетка № 2 на 

Регионален център за управление на отпадъците – Луковит /РЦУО/ в размер на 6 873,60 лв. 

(шест хиляди осемстотин седемдесет и три лева, и шестдесет стотинки) с вкл. ДДС да се 

покрие със средствата от отчисленията по чл. 64, ал. 4 от Закона за управление на 

отпадъците, внесени в РИОСВ-Плевен. 
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         3. Дава съгласие Кметът на Община Луковит, в качеството му на председател на 

Регионално сдружение за управление на отпадъците – регион Луковит /РСУО/, да 

предприеме необходимите законови действия пред съответните компетентни органи, за 

използване на част от собствените средства натрупани като отчисления по чл. 64 от Закона за 

управление на отпадъците за проектиране на Клетка № 2 на Регионален център за 

управление на отпадъците – Луковит /РЦУО/ на обща стойност 96 000,00 лв. (деветдесет и 

шест хиляди лева) с вкл. ДДС. 

 

         4. Дава съгласие за осигуряване на собствени средства в размер на 2 577,60 лв. (две 

хиляди петстотин седемдесет и седем лева, и шестдесет стотинки) с вкл. ДДС за покриване 

на разходите по подготовка на заявление за промяна в условията на комплексното 

разрешително № КР 518-Н0/2020 на Регионален център за управление на отпадъците – 

Луковит /РЦУО/. 

           

          5. Дава съгласие Кметът на Община Луковит, в качеството му на председател на 

Регионално сдружение за управление на отпадъците – регион Луковит /РСУО/, да 

предприеме необходимите заонови действия пред съответите компетентни органи за 

издаванена ново комплексно разрешително за Регионален център за управление на 

отпадъците – Луковит /РЦУО/. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници – Иван Георгиев, Любен Василев, Милен Миленов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 2.2. Информация за всички настоящи проекти, проекти в действие, проекти в 

устойчивост, както и бъдещи такива, включително усвоения размер средства от програмите 

на Европейските фондове към 31.03.2024г. 

         Отношение взеха: г-н Иван Георгиев-председател на ПК, г-жа Адрияна Сълева-гл.експ. 

ИПП, г-н Ивелин Йошев-секретар. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представената информация от кмета на общината едновременно с отправените препоръки от 

страна на г-н Иван Георгиев-председател ПК - до заседанието на Общински съвет 

Постоянната комисия отправя следните препоръки: 

         1. В информацията за проект „Ремонт, оборудване и подобряване на прилежащите 

пространства на ОУ „Христо Ботев“, урегулиран поземлен имот ІV.289, кв. 10, с. Брестница, 

общ. Ябланица – да бъде посочен реалният срок за изпълнение на проекта, 30.06.2024г. 

         2. Да бъде представена информация дали е проведена или не процедура за избор на 

изпълнител на СМР дейностите по проект „Въвеждане на мерки за енергийна ефективност и 

доставка на оборудване и обзавеждане на Многофункционална сграда с обществена и 

социална функция-гр. Ябланица“. 

         3. Да бъде внесено за обсъждане и разглеждане в Общински съвет предложение за 

решение, относно приемане на поименен списък на обектите, общинска собственост, по 

населени места, попадащи в Раздел ІІІ „Текущи ремонти“ на разчетите за капиталови 

разходи съгласно т.24/т.26/ от Решение № 46/19.02.2024г. потвърдено с Решение № 

50/14.03.2024г. на Общински съвет. Същите да бъдат представени по приоритет за 

изпълнение. 

 

          По т. 2.2. Постоянната комисия прие 
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РЕШЕНИЕ 

№ 40 

гр. Ябланица, 25.04.2024г. 

      

         Относно: Информация за всички настоящи проекти, проекти в действие, проекти в 

устойчивост, както и бъдещи такива, включително усвоения размер средства от програмите 

на Европейските фондове към 31.03.2024г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 24 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация. 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представената Информация за всички настоящи проекти, проекти в действие, 

проекти в устойчивост, както и бъдещи такива, включително усвоения размер средства от 

програмите на Европейските фондове към 31.03.2024г. 

 

         До заседанието на Общински съвет Постоянната комисия отправя следните 

препоръки: 

         1. В информацията за проект „Ремонт, оборудване и подобряване на прилежащите 

пространства на ОУ „Христо Ботев“, урегулиран поземлен имот ІV.289, кв. 10, с. Брестница, 

общ. Ябланица – да бъде посочен реалният срок за изпълнение на проекта, 30.06.2024г. 

         2. Да бъде представена информация дали е проведена или не процедура за избор на 

изпълнител на СМР дейностите по проект „Въвеждане на мерки за енергийна ефективност и 

доставка на оборудване и обзавеждане на Многофункционална сграда с обществена и 

социална функция-гр. Ябланица“. 

         3. Да бъде внесено за обсъждане и разглеждане в Общински съвет предложение за 

решение, относно приемане на поименен списък на обектите, общинска собственост, по 

населени места, попадащи в Раздел ІІІ „Текущи ремонти“ на разчетите за капиталови 

разходи съгласно т.24/т.26/ от Решение № 46/19.02.2024г. потвърдено с Решение № 

50/14.03.2024г. на Общински съвет. Същите да бъдат представени по приоритет за 

изпълнение. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници – Иван Георгиев, Любен Василев, Милен Миленов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 2.3. Информация за събираемостта на приходите с местен характер – данъци, 

такси “пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, дължими 

вземания, включително предприети конкретни мерки за повишаване на събираемостта на 

приходите от 01.01.2024г. – 31.03.2024г. 

         Отношение взеха: г-н Иван Георгиев-председател ПК, г-жа Ваня Иванова-директор 

Дирекция «СА», г-н Ивелин Йошев-секретар, г-н Любен Василев-общ.съветник, г-н Румен 

Гаврилов-общ.съветник. 

 

         Обявена процедура «Гласуване» на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представената информация от кмета на общината едновременно с направените препоръки от 

страна на г-н Иван Георгиев-председател ПК и г-н Румен Гаврилов-общ.съветник - до 

заседанието на Общински съвет да бъде представена: 
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         1. Информация за приблизителния брой на продавачите /зеленчуци и промишлени 

стоки/ присъстващи в пазарния ден,  както и информация за броя на продавачите на 

промишлени стоки на т.нар. битак. 

         2. От коя година е определена съществуващата към момента такса „пазар“. 

 

         По т. 2.3. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 41 

гр. Ябланица, 25.04.2024г. 

      

         Относно: Информация за събираемостта на приходите с местен характер – данъци, 

такси “пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, дължими 

вземания, включително предприети конкретни мерки за повишаване на събираемостта на 

приходите от 01.01.2024г. – 31.03.2024г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от ЗМСМА. 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представената информация за събираемостта на приходите с местен характер 

– данъци, такси “пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, 

дължими вземания, включително предприети конкретни мерки за повишаване на 

събираемостта на приходите от 01.01.2024г. – 31.03.2024г. 

 

         До заседанието на Общински съвет да бъде представена: 

         1. Информация за приблизителния брой на продавачите /зеленчуци и промишлени 

стоки/ присъстващи в пазарния ден,  както и информация за броя на продавачите на 

промишлени стоки на т.нар. битак. 

         2. От коя година е определена съществуващата към момента такса „пазар“. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници – Иван Георгиев, Любен Василев, Милен Миленов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов. 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 2.4. Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено под наем 

общинско имущество към 31.03.2024г. 

         Отношение взеха г-н Иван Георгиев-председател ПК и г-жа Светла Симеонова-ст.експ. 

ОСЕ. 

 

         Обявена процедура „Гласуване” на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеният отчет от кмета на общината с направената препоръка от страна на г-н Иван 

Георгиев-председател ПК - актуализация на дължимия наем за поставени антени върху 

сградата на вила „Драгоица“ и на терен в близост до нея, както и на ползваните 

помещения в самата вила. 
 

         По т. 2.4. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 42 

гр. Ябланица, 25.04.2024г. 
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         Относно: Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено под наем 

общинско имущество към 31.03.2024г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 8, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено 

под наем общинско имущество към 31.03.2024г. 

 

         Препоръка: Актуализация на дължимия наем за поставени антени върху сградата 

на вила „Драгоица“ и на терен в близост до нея, както и на ползваните помещения в 

самата вила. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници – Иван Георгиев, Любен Василев, Милен Миленов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов. 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 2.5. Отчет за извършените дейности и извършените разходи по 

сметосъбиране, сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в 

община Ябланица за периода 01.01.2024г. – 31.03.2024г. 

         Отношение взеха: г-н Иван Георгиев-председател ПК, г-жа Светла Симеонова-ст.експ. 

ОСЕ, г-н Ивелин Йошев-секретар, г-н Румен Гаврилов-общ.съветник, г-н Милен Миленов-

общ.съветник, г-жа Ваня Иванова-директор Дирекция „СА“. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

направеният отчет от кмета на общината допълнен с отправената препоръка от страна на г-н 

Иван Георгиев-председател ПК - до заседанието на Общински съвет да бъде събрана 

информация от кметовете по населени места, за необходимия брой съдове за смет и 

предприемане на действия по осигуряването на такива със средства както от 

обезпечения и отчисления по чл. 60, ал. 2, т. 1 и 2, и чл. 64, ал. 1 от Закона за управление 

на отпадъците /ЗУО/, така и от собствени средства. 

 

          По т. 2.5. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 43 

гр. Ябланица, 25.04.2024г. 

      

         Относно: Отчет за извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, 

сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица за 

периода 01.01.2024г. – 31.03.2024г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 7 и т. 23 от ЗМСМА във връзка с чл. 66, ал. 1 от 

Закона за местните данъци и такси и Решение № 15/21.12.2023г. на Общински съвет. 

 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 
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          1. Приема представения отчет за извършените дейности и извършените разходи по 

сметосъбиране, сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в 

община Ябланица за периода 01.01.2024г. – 31.03.2024г. 

 

        Препоръка: До заседанието на Общински съвет да бъде събрана информация от 

кметовете по населени места, за необходимия брой съдове за смет и предприемане на 

действия по осигуряването на такива със средства както от обезпечения и отчисления 

по чл. 60, ал. 2, т. 1 и 2, и чл. 64, ал. 1 от Закона за управление на отпадъците /ЗУО/, 

така и от собствени средства. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници – Иван Георгиев, Любен Василев, Милен Миленов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов. 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

          По точка 2.6. Информация за разходваните средства по снегопочистването и зимното 

поддържане на общинска пътна мрежа и улиците на населените места през зимен сезон 2023-

2024г. 

          Отношение взе г-н Иван Георгиев-председател ПК 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представената информация от страна на кмета на общината. 

 

         По т. 2.6. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 44 

гр. Ябланица, 25.04.2024г. 

      

         Относно: Информация за разходваните средства по снегопочистването и зимното 

поддържане на общинска пътна мрежа и улиците на населените места през зимен сезон 2023-

2024г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представената информация за разходваните средства по снегопочистването и 

зимното поддържане на общинска пътна мрежа и улиците на населените места през зимен 

сезон 2023-2024г. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници – Иван Георгиев, Любен Василев, Милен Миленов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов. 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 3. Питания, мнения, разни. 

         Отношение взеха: 
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         г-н Иван Георгиев-председател ПК – отбеляза, че до момента писмени питания няма 

постъпили. Даде думата за устни такива. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – насочи вниманието върху чл. 58 от Правилника 

за организацията и дейността на Общински съвет и по конкретно, цитира ал. 3 и ал. 4 на чл. 

58  - ал. 3 „При обсъждането на предложенията вносителят или упълномощени негови 

представители (вносителите на предложения могат да упълномощават други лица, само при 

неотложни случаи - отпуск по болест, командировка, домашен отпуск), които не са 

общински съветници,  присъстват на заседанията на общинския съвет, по ред, определен от 

председателя, като заемат специално определените за тях места“ и ал. 4 „Постоянните 

комисии при общински съвет на своите заседания не разглеждат предложения и докладни 

записки, на които не присъства вносителя, освен ако е възпрепятстван от споменатите в ал. 3 

случаи и на това основание е упълномощил свой представител. Ако не са изпълнени 

изискванията посочени в ал. 3, комисията не  разглежда  предложението или докладната 

записка“. Към настоящия момент в Общински съвет има депозирано уведомително писмо от 

кмета на Община Ябланица, че същият ще бъде в отпуск от 25.04. до 26.04.2024г., 

включително, като по време на отсъствието му ще бъде заместван от г-жа Цонка Николова-

Василева – заместник-кмет. Риторично попита дали някой от присъстващите вижда 

заместник-кмет в залата?!? Предложи всеки един да си направи извода сам за себе си – дали 

Общински съвет спъва работата на кмета на Общината или си „затваря очите“, за да може 

нещата да се случват! 

         г-н Ивелин Йошев-секретар – обясни, че заместник-кмет е в отпуск поради защита на 

дипломна работа. 

 

        Тъй като други устни питания не бяха отправени и поради изчерпване на дневния ред г-

н Георгиев-председател ПК закри заседанието на ПК по „Бюджет и финанси, общинска 

собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми и проекти, 

търговия, заетост и услуги ”. 

 

 

 

 

 

 

 

          Иван Георгиев: /п/ 

          Председател Постоянна комисия  

         „Бюджет и финанси, общинска собственост,  

         инвестиционна политика, европейски и  

         национални програми и проекти,  

         търговия, заетост и услуги ” 


